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Zápisnica č. 25 zo zasadnutia Výboru Snemu SAV, 
ktoré sa konalo 7. 9. 2010 

 
Prítomní: I. Budinská, K. Iždinský, J. Klačka, M. Koóš, Z. Magurová,  

P. Matiašovský, P. Pristaš, J. Sedlák 

Ospravedlnení:  K. Kollár, D. Podmaková 
 

Program: 1. Otvorenie 
2. Schválenie programu 
3. Informácia zo 17. zasadnutia P SAV zo dňa 1. 9. 2010  
    (K. Iždinský, J. Sedlák)  
4. Príprava jesenného zasadnutia Snemu SAV 
5. Rôzne 
6. Záver 

 
 
Ad 1.   Zasadnutie výboru snemu o 13.35 hod. otvoril a ďalej viedol predseda Snemu SAV 

K. Iždinský. 

Ad 2.   S predloženým  návrhom programu členovia výboru súhlasili a nenavrhli žiadne 
doplnky. Zapisovateľom 25. zasadnutia bol určený J. Sedlák a overovateľom M. 
Koóš. 

Ad 3.  O rokovaní na 17. Zasadnutí Predsedníctva SAV, ktoré sa konalo 1. 9. 2010, infor-
movali J. Sedlák a K. Iždinský. Informovali najmä o týchto častiach programu: 

• Na rokovaní Výboru NR SR pre vzdelávanie, vedu, šport , mládež, kultúru a 
média bol jednomyseľne schválený záverečný účet SAV. 

• Predseda SAV a minister Jurzyca boli prijatí u prezidenta SR, kde diskutova-
li o aktuálnej situácií v rezorte školstva, vedy a programovom vyhlásení vlá-
dy SR. 

• Predseda SAV pozval premiérku SR I. Radičovú na návštevu SAV. 

• P SAV zobralo na vedomie Komentár k dokumentu Návrh limitov príjmov 
a výdavkov rozpočtovej kapitoly SAV na roky 2011 – 2013 a jeho časti Ná-
vrh priorít ŠR na roky 2011 – 2013 za rozpočtovú kapitolu SAV:  
o v predloženom materiáli sa konštatuje, že každoročne SAV musí preko-

návať zle nastavené financovanie, v ktorom nie je zohľadňované argu-
mentačne podložené a NR SR schválené zvýšenie rozpočtu SAV pre 
najbližšie rozpočtové obdobie aj vo východiskách nasledujúcich rokov, 
čo spôsobuje permanentnú neistotu v zabezpečení a pokračovaní rozvo-
jových aktivít SAV; 

o z toho dôvodu všeobecne deklarované zníženie východísk rozpočtu na 
rok 2011 o 10% je v skutočnosti takmer dvojnásobné – 19,82%; 

o súčasťou komentára je návrh 3 priorít za jednotlivé oddelenia vied; 

• Na základe požiadaviek organizácií na zvýšenie rozpočtu v roku 2010 boli 
pridelené finančné prostriedky na refundáciu nákladov z dôvodu havárie 
(rozvod vody), následných doplnkových prác (oprava výpadku muriva), do-
financovanie investičnej akcie (výmena okien) ako aj pôžičiek na projektovú 
dokumentáciu pre výzvu ŠF – kompetenčné centrá. 
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• V súvislosti s agendou Komisie SAV pre ekonomické otázky predseda SAV 
upozorní riaditeľov organizácií SAV na povinnosť predkladať požiadavky na 
predmetnú komisiu najskôr na vyjadrenie príslušnému OV SAV.  

• P SAV schválilo zmenu koeficientov VEGA pre komisie č. 1, 10, 11, 12, 13, 
ktoré sa budú používať od roku 2011. 

• Na základe návrhu Komisie SAV pre životné prostredie P SAV schválilo re-
fundácie z vyčlenenej položky komisie na rok 2010 a to vo výške 80% ná-
kladov, ktoré vynaložili ústavy v roku 2010 na likvidáciu starých chemikálií.  

• P SAV schválilo s pripomienkami Štatút a rokovací poriadok Škodovej ko-
misie SAV. 

• P SAV zobralo na vedomie analýzu Dislokačnej komisie SAV o stave nehnu-
teľného majetku a uložilo predložiť optimalizáciu využitia tohto majetku. 

• Na základe návrhu Komisie SAV pre informačné a komunikačné technológie 
schválilo P SAV financovanie vysokorýchlostného pripojenia do siete 
SANET v Košiciach a v Nitre. 

 Výbor snemu vzal na vedomie informácie o rokovaní P SAV. 

Ad 4. Výbor Snemu SAV sa zaoberal prípravu programu jesenného zasadnutia Snemu 
SAV. Okrem iného do programu zaradí tieto body: 
 

- Aktuálne problémy SAV (J. Pastorek) 
- Správa o činnosti Výboru Snemu SAV v prvom trimestri funkčného obdobia 

(K. Iždinský) 
- Voľba predsedu Snemu SAV pre druhý trimester funkčného obdobia 
- Vyhlásenie snemu k návrhu rozpočtu SAV v roku 2011  

 

Podrobný program na zasadnutie Snemu SAV pripraví Výbor Snemu SAV na svo-
jom zasadnutí dňa 20. 9. 2010 a následne bude distribuovaný členom snemu.  

Predseda snemu po prerokovaní možných termínov konania plenárneho zasadnutia 
Snemu SAV vo Výbore Snemu SAV, ako aj s predsedom SAV stanovil dátum naj-
bližšieho zasadnutia Snemu SAV na piatok 1. októbra 2010 o 9.00 hod. 
v zasadačke Virologického ústavu SAV na Dúbravskej ceste č. 9 v Bratislave.  
 

Ad 5. Výbor podrobne diskutoval o situácii v súvislosti s plánovaným krátením rozpočtu 
pre SAV v roku 2011. Výbor súhlasí s pripomienkami P SAV uvedenými v Komen-
tári k dokumentu Návrh limitov príjmov a výdavkov rozpočtovej kapitoly SAV na 
roky 2011 – 2013. Výbor súčasne sleduje a víta individuálne a kolektívne iniciatívy 
smerujúce k vysvetľovaniu negatívnych dôsledkov znižovania rozpočtu na vedu 
a výskum v SR. 

Výbor snemu sa zaoberal aj Petíciou proti kráteniu výdavkov na prevádzku a mzdy v 
SAV, zostavenou VR FÚ SAV, ktorá bola doručená všetkým členom snemu. Členo-
via výboru vyslovili obavy, že  nepresnosti, ktoré aktuálne znenie petície obsahuje, 
môžu znížiť jej vážnosť a súčasne sú príčinou, prečo niektorí pracovníci váhajú s jej 
podpisom. Výbor poveril predsedu, aby prostredníctvom zástupkyne FÚ SAV 
v sneme upozornil na zistené nedostatky organizátorov petície. 

V tejto súvislosti výbor navrhne snemu vyhlásenie, text ktorého bude reagovať na 
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mieru zohľadnenia pripomienok P SAV a akademickej obce vládou SR pri defini-
tívnom návrhu rozpočtu SAV a APVV na rok 2011 a ktorý bude prerokovaný na 
plánovanom zasadnutí Snemu SAV. 

Výbor Snemu SAV bude na odovzdávaní Medzinárodnej ceny SAV za vynikajúce 
dielo v oblasti vied o spoločnosti a kultúre, ktoré sa uskutoční 10. septembra 2010 
zastupovať predseda 2. komory Snemu SAV J. Sedlák. 

Nasledujúce zasadnutie výboru bude v pondelok 20. septembra o 13.30 hod. 

Ad 6. Predseda snemu poďakoval prítomným za aktívne rokovanie a zasadnutie Výboru 
Snemu SAV ukončil o 16.10 hod. 

 
 
V Bratislave 7. 9. 2010 
 
         Karol Iždinský 
Zapísal: J. Sedlák                                                                         predseda Snemu SAV 
Overil : M. Koóš 
 
 
 
 
 
 


